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Geachte mevrouw de Vries,  
 
Op 19 maart 2019 heeft u schriftelijke vragen (S- 417) gesteld over onderzoek verkabeling hoogspanning. In 
deze brief beantwoorden wij die vragen. Vooraf lichten wij u de achtergronden toe om de gegeven 
antwoorden in de goede context te kunnen plaatsen. 
 
Achtergrond 
In een eerder stadium heeft het college besloten om een quickscan te laten uitvoeren naar de mogelijkheden 
van het verkabelen van bestaande hoogspanningstracés. Een quickscan moest een indicatie geven van de 
mogelijkheden van het ondergronds brengen van hoogspanningsleidingen en aangeven waar mogelijke 
knelpunten liggen. Voortschrijdend inzicht en nieuwe regelgeving hebben ervoor gezorgd dat een dergelijke 
scan beter vervangen kan worden door een haalbaarheidsonderzoek. Berichtgeving van het platform 
hoogspanning heeft geleerd dat Tennet (beheerder hoogspanningslijnen) geen medewerking verleent aan 
een quickscan omdat het onvoldoende inzicht geeft in de technische mogelijkheden en kosten. Ook zal een 
quickscan geheel voor rekening van Overbetuwe komen, waaraan Tennet niet zal deelnemen, en zich ook 
niet zal conformeren aan de uitkomsten. Vanwege het bovenstaande is met de portefeuillehouder  
afgesproken om door Tennet een haalbaarheidsonderzoek te laten uitvoeren.  
 

 
 
Wat is de stand van zaken van het haalbaarheidsonderzoek  
Er is inmiddels een eerste gesprek gepland met Tennet. Dit gesprek moet meer duidelijkheid geven ten 
aanzien van; 

 De kosten van een eventuele verkabeling 

 De technische mogelijkheden 

 De planning, wanneer kan een onderzoek worden uitgevoerd, en hoeveel tijd gaat dat in beslag 
nemen. 

 

 
 
Gaat dit onderzoek betrekking hebben of heeft het betrekking op alle drie de delen van netten die 
door het Rijk aangewezen zijn? 
Voor zover op dit ogenblik bekend is gaat dit onderzoek betrekking hebben op alle drie de delen van het 
hoogspanningsnet die door de minister zijn aangewezen. 
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In hoeverre worden bewoners - in die kernen van de Overbetuwe waar het aan de orde is - of 
bewonersgroepen bij dit onderzoek betrokken? En hoe ziet de planning voor het betrekken van die 
groepen eruit?  
Op dit moment weten we nog niet op welke wijze het haalbaarheidsonderzoek zal worden uitgevoerd. 
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